

Plats: Anläggningen i Lindö.

Närvarande: Sven Bergström, Leif Tjernström, Christian Olsson, Niclas Nohrant (telefon), Patrik Wass

Frånvarande: Daniel Johansson, Mikael Poduschkin

Adjungerad: Kenneth Gustavsson (valberedning)

1. Mötet öppnas

Sven öppnar mötet.

2. Ansvarsområden

Nuvarande kassör Daniel Johansson har informerat att han inte är intresserad av att fortsätta på posten följande år. Valberedningen har i uppgift att ta fram förslag så att det vid kommande årsmöte kan tillsättas en ny.

Ytterligare förslag kom upp på att vid årsmötet välja en banansvarig, dess arbetsuppgift är att ta fram ett schema för gräsklippning och kiosksittning, personen i fråga behöver ej utföra själva arbetet själv men har däremot ansvaret att se till att det blir gjort.

3. Startavgifet

Mötet beslutade att varje medlem har upp till 5 startavgifter betalda, dessa betalas ut vid tisdagsfinalen. Det totala beloppet får ej överstiga 15 000 kr, för justering så dras i så fall den 5e avgiften in osv tills underlag finns.

De personer som har medverkat på seriespel byter ut en startavgift mot en seriepelsstart.

4. Kassa

Nuvarande kassa ligger på ~81 000 kr. Kvarvarande utgifter är utbetalning av startavgifter, se ovan, samt betalning av arrende för marken i Lindö. Ordförande Sven Bergström är i diskussioner med kommun för att sänka avgiften för arrendet.

5. Utbildnings-helg 17-18 september

Christian Olsson och Christer Timvik kommer att delta under utbildningshelgen i Eskilstuna. Efter helgen får klubben en till tävlingsledare samt domare. Kursavgifterna kostar 4x500 kr och förbundet bidrar med upp till 1000 kr för logi och resande, dvs Haga betalar 2000 kr.

6. Tävlingar

För filt-DM i Djulö så står klubben för startavgiften för ett 7-manna lag samt normal reseersättning.

Individuella startavgiften räknas in som en startavgift, se ovan.

För EB-DM i Eskilstuna munktellenaren så är förutsättningarna detsamma som för filt-DM.

Haga ställer inte upp med ett lag i svenska-cupen filt Göteborg.

Svenska cupen på EB kommer att i Januari gå av stapel i munktellenaren, UK har i uppdrag att ta fram ett lag om intresse finns.

7. Klubbmöte i eskilstuna under EB-DM helgen

Inga utvalda ännu för att representera Haga's talan på detta klubbmöte, några av de som deltar i DM får delta. En del av agendan är bland annat att diskutera mellansvenska cupen 2017, DM 2017 samt gemensamt inköp av BAMS-telefoner.

8. Seriespel

Styrelsens mål är att så många som vill ska kunna delta i seriespel nästa år. Om tillräckligt intresse finns så kommer det att vara en hög prioritet på att ha ett andra lag med i seriesystemet.

9. Banorna

Banan på Strömsholmen kommer att ha stängt från och med 29e Augusti, Nifo kommer att flytta på banorna inom snar framtid.

Banan i Lindö blev bättre efter årets reoveringar, klubben siktar på att ansöka om en nationell tävling nästa år och deltaga i msv-cupen. Christian O kollar upp vad deadline för msv-cup anmälan är.

Som dom flesta ser det nu så bör bana 8 och 16 få några åtgärder, dvs spången och hästskon. Surren är att kanske göra om hästskon till en brevlåda för att sätta vallen ur spel. Men styrelsen ser inte detta som ett hinder för att arrangera en nationell tävling, ekonomiskt sätt har en sådan reovering lägre prioritet än ett andra serielag.

10. Övriga frågor

Dom nya träningströjorna är avsedda endast för träning, för tävling gäller fortfarande dom vanliga tröjorna.

11. Nästa möte

Nästa möte planeras att hållas i början av oktober.

12. Mötet avslutas

Sven avslutar mötet.

Norrköping 2016-08-14

Vid protokollet

Justerare

.....
Christian Olsson

.....
Sven Bergström